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Dyrektor Giallorossich, Italo Zanzi, udzielił wywiadu dla Roma Radio, w

którym był pytany m.in. o losowanie Ligi Mistrzów oraz najbliższy mecz z

Fiorentiną.

 

Komentarz na temat wczorajszego losowania.

- Piękne wydarzenie z lekką dawką napięcia, aby poznać kto będzie naszymi

rywalami.

 

Zostaliśmy wylosowani na końcu.

- Jak mawiamy w Ameryce: Najlepsze zostawiamy na koniec.

 

 

Mamy wrażenie, że ty, Pallotta i Baldissoni przekazaliście tą samą

wiadomość po zakończeniu losowania: pragnienie bycia w rozgrywkach i

pewność siebie.

- Naszym celem nie jest uczestnictwo, ale odniesienie sukcesu. Jesteśmy pewni, że

to się uda. To będzie odpowiedź wszystkich. Chcemy grać przeciwko najlepszym,

aby udowodnić jaki mamy zespół.

 

Jutro początek: Roma-Fiorentina. Jak to przeżywasz? 

- Z wielkim entuzjazmem. Po świetnej pracy w poprzednim sezonie i wielkiej pracy w

trakcie tego lata, jutro dojdzie do pierwszej próby. Przyjedzie Fiorentina, wielki

zespół. Musimy pracować, aby wygrać, potrzebujemy też naszych kibiców, pełnego

Olimpico.

 

W tym roku, po raz pierwszy, będziecie mieli okazję zobaczyć naprawdę

pełne Olimpico...

- Chce je takim oglądać w każdym meczu!
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Co powiesz kibicom?

- Po pierwsze dziękuję za zaufanie i wsparcie. Przychodźcie na stadion, aby pomóc

drużynie.
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